
ANYKŠČIŲ RAJONO SAVIVALDYBĖS 

JAUNIMO REIKALŲ TARYBOS POSĖDŽIO 

PROTOKOLAS 

 

2022 m. rugsėjo 9 d. Nr. 1-JT-06 

Anykščiai 

 

Posėdis įvyko 2022 m. rugsėjo 8 d. 16 val. 

Posėdžio pirmininkas Šarūnas Grigonis 

Posėdžio sekretorė Inga Beresnevičiūtė 

Dalyvavo nariai: Ema Abramovaitė-Juškienė, Elidijus Mažvyla, Dangira Nefienė, Mindaugas 

Sargūnas, Andželika Zlatkutė, , Silvija Sakevičiūtė, Augustė Simanonytė.  

Nedalyvavo nariai: Emilija Bieliauskaitė, Saulė Ugnė Pakalnytė.  

Pastaba. Posėdis vyko nuotoliniu būdu realiuoju laiku elektroninių ryšių priemonėmis. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Jaunimo metų iniciatyvos įgyvendinimo – ąžuoliuko sodinimo. 

2. Dėl moksleivių užimtumo vasaros metu.  

3. Dėl jaunimo iniciatyvų skatinimo projektų. 

 

Š. Grigonis, Savivaldybės jaunimo reikalų tarybos pirmininkas. Posėdyje dalyvauja 8 Jaunimo reikalų 

tarybos nariai, kvorumas yra. Prašau susipažinti su numatyta posėdžio darbotvarke, pateikti 

pasiūlymus, pastebėjimus. Pastabų nėra. Skelbiamas balsavimas: kas už tai, kad būtų pritarta pateiktai 

posėdžio darbotvarkei.  

Balsavimas: už – 8, prieš – 0, susilaikė – 0. 

NUTARTA: Pritarti posėdžio darbotvarkei. Posėdį organizuoti pagal pateiktą darbotvarkę.  

 

1. SVARSTYTA. Dėl Jaunimo metų iniciatyvos įgyvendinimo – ąžuoliuko sodinimo. 

Š. Grigonis, Savivaldybės jaunimo reikalų tarybos pirmininkas. Nacionalinės jaunimo reikalų 

koordinatorių asociacijos ir Lietuvos savivaldybių asociacijos iniciatyva Lietuvos mastu įgyvendinama 

„Jaunimo parko“ idėja. Jos įgyvendinimo pradžia – rugpjūčio 12-oji – Tarptautinė jaunimo diena. 

Minint 2022-uosius – Lietuvos jaunimo metus, simbolinį „Jaunimo parką“ suformuos kiekvienoje 

savivaldybėje po vieną pasodinti iš Stelmužės ąžuolo gilės išauginti ąžuoliukai. Ąžuoliuką planuojame 

sodinti ,,Obuolinių“ šventės metu. Yra dvi galimos sodinimo vietos – tai Alyvų skveras ir Vyskupo 

skveras. Manau, kad mes vieni tikrai negalime nuspręsti, kur sodinti ąžuoliuką. Dėl sodinimo vietos 

siūlau apklausti jaunus anykštėnus internetu ir paskelbti atvirą balsavimą. Vyksta diskusijos.  

D. Nefienė, Savivaldybės jaunimo reikalų tarybos narė. Siūlau, kad atviras visuomenės balsavimas 

nulemtų 50% galutinio sprendimo, o mūsų sprendimas – likusią dalį. 

Vyksta diskusijos. 

Š. Grigonis. Ar visi sutinkate, kad dėl medelio sodinimo vietos balsuotų ir Jaunimo reikalų tarybos 

nariai, ir visuomenė atviroje apklausoje? Tokiu atveju, abi pusės turėtų 50% įtakos galutiniam 

sprendimui. 

Balsavimas: už – 8, prieš – 0, susilaikė – 0. 

NUTARTA:  

1. Iki š. m. rugsėjo 15 d. apklausti visuomenę atvirame balsavime internetu. 

2. Iki š. m. rugsėjo 15 d. atlikti Jaunimo reikalų tarybos balsavimą elektroninių ryšių priemonėmis. 



3. Gavus rezultatus, paskelbti viešą informaciją apie ąžuoliuko sodinimo vietą ir laiką, pakviečiant į 

renginį visuomenę. 

 

2. SVARSTYTA. Dėl moksleivių užimtumo vasaros metu.  

Š. Grigonis. Jei pamenate, esame įsipareigoję atlikti moksleivių apklausą dėl darbo vasaros atostogų 

metu. Praeitais metais apklausėme darbdavius. Dabar reiktų parengti anketą 8-11 klasių moksleiviams 

ir apklausti elektroniniu būdu.  

E. Mažvyla. O kaip mes žinosim, kad tikrai anketą užpildė konkrečios klasės moksleivis? Gal galėtume 

tai atlikti  duodami užpildyti moksleiviams popierines anketas? 

I. Beresnevičiūtė. Manau, kad tikrai nebus dėl to problemų. Atspausdinsiu anketas, susitarsiu su 

mokyklų vadovais dėl vyresniųjų klasių moksleivių anketavimo. Vyksta diskusijos. 

NUTARTA:  

1. Parengti apklausos anketą. 

2. Iki š.m. rugsėjo 30 d. apklausti miesto ir rajono mokyklų 8–11 klasių moksleivius. 

 

3. SVARSTYTA. Dėl jaunimo apdovanojimų. 

Š. Grigonis. Vasario mėnesį įvyko pirmieji Jaunimo apdovanojimai. Kad nenutrūktų iniciatyva, manau 

reiktų galvoti apie šių metų jaunimo apdovanojimus. Jaunimo reikalų taryba atskirų savo lėšų neturi, 

tad siūlau suburti neformalią jaunimo grupę ir suradus globojančią organizaciją teikti paraišką 

Savivaldybei bei gauti finansavimą renginio įgyvendinimui. Taip pat siūlau paskelbti apklausą 

pateikiant atsiliepimus apie įvykusius apdovanojimus ir papildomas nominacijas. Vyksta diskusijos.  

NUTARTA:  

1.  Spalio mėnesį paskelbti apklausą, siekiant gauti atsiliepimus dėl įvykusių jaunimo apdovanojimų ir 

naujų nominacijų. 

2. Ieškoti galimybių suburti neformalią jaunimo grupę ir rasti globojančią organizaciją apdovanojimų 

organizavimui. 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas       Šarūnas Grigonis 

Posėdžio sekretorė    Inga Beresnevičiūtė 

 


